
Főtitkári beszámoló

a Diákszövetség 2024. évi közgyűlése számára

Tisztelt Közgyűlés! Kedves Barátaim!

Beszámolómban  a  Diákszövetség  elmúlt  esztendőben  végzett  tevékenységéről
kívánok  számot  adni,  értelemszerűen  alapvetően  a  főtitkárnak  dedikált  feladatok
hangsúlyozásával. 

Ebben az évben is megállapíthatjuk, hogy működésünk biztos pénzügyi alapokon áll,
de erről gazdasági alelnökünk fog részletes tájékoztatással szolgálni. 

A  szervezeti működés és adminisztráció tekintetében a legfontosabb előrelépésnek
azt  tekintem,  hogy sikerült  több körben megvitatni  és  megalkotni  az  Alapszabály
olyan  tartalmú  módosítását,  ami  alapján  a  Diákszövetség  szervezeti  működését
részben a járványhelyzet tapasztalatai alapján, részben a hatékony és a technikai
fejlődés  által  biztosított  lehetőségek  minél  szélesebb  kihasználásával  még
hatékonyabbá tehetjük. A szóban forgó módosítások elfogadásával lehetővé válik a
választmányi  ülések és elnökségi  ülések online lebonyolítása,  illetve  az elnökség
hatáskörébe tartozó kérdések tekintetében az email útján történő határozathozatal. 

A Diákszövetség megfelelő működésének adminisztratív alapja továbbra is az iroda.
E körben arról szeretnék beszámolni, illetve tájékoztatást nyújtani, hogy az irodistánk
személyében  változás  történt,  Urbán  Gergőt  Novotnik  Ádám  váltotta  e  poszton.
Gergőnek  ezúton  is  megköszönöm  a  korábbi  időszakban  e  téren  kifejtett
tevékenységét. Az átállás gördülékenyen ment, mindez köszönhető természetesen
annak is,  hogy Ádám sem újoncként  vette  át  ezt  a  feladatot.  A váltással  arra is
lehetőség nyílt, hogy az iroda működése új lendületet kapjon és ahol szükséges, a
különböző  folyamatok,  nyilvántartások  felülvizsgálata  eredményeként  naprakész
adatokkal, új munkaszervezéssel még hatékonyabbá, még gördülékenyebbé váljon a
működés. Ennek egyik konkrét bizonyítéka számomra a Piarista Diák kiadványnak az
elmúlt év végén lebonyolított postázásának végrehajtása volt. 

Ahogy az év végi tájékoztató levélben is beszámoltam róla, a Diákszövetség idén is
több sikeres rendezvényt bonyolított le, illetve támogatott. Idén személyesen ebben
kevésebb részt tudtam vállalni, mint szerettem volna. 



Értékelve az elmúlt esztendő tevékenységét, nem mehetek el szó nélkül a fiatalítás
problémaköre  mellett.  Csak  megismételni  tudom  a  tavalyi  megállapításaimat,  a
Diákszövetség számára hosszú ideje kihívást jelent az új generáció, a frissen végzett
diákok megszólítása, illetve a diákszövetségi közös munkára való meghívása. Az,
hogy e tekintetben nem tudunk áttörő eredményről beszámolni, nem azt jelenti, hogy
a Diákszövetség vezetősége ne tenne erőfeszítést ezirányba, hanem arról van szó,
hogy ez egy olyan összetett probléma, amit nem egyszerű megoldani. Meglátásom
szerint  ez nem csupán egy kommunikációs kihívás (bár kétségtelen, hogy az is),
hanem annál  összetettebb kérdés. Ha röviden szeretném összefoglalni,  akkor azt
kell mondanom, hogy az ifjú generáció számára nem jelentenek elégséges indokot
önmagában  a  diákszövetségi  működés  hagyományos  keretei  a  belépésre  és  az
együtt  munkálkodásra, hanem számukra valamilyen egyéb módon is vonzóvá kell
tenni a Diákszövetséget. E kihívás leküzdése tehát az előttünk álló évek céljai közt is
szerepel  és  azt  –  a  vezetőség  minden  tagja  nevében  –  megígérhetem,  hogy  a
jövőben is minden erőfeszítést megteszünk e cél megvalósítása érdekében.

Összefoglalóan megállapíthatom, hogy a Diákszövetség az elmúlt esztendőben is a
céljai szem előtt tartásával, megbízhatóan működött.

Budapest, 2024. május 11.
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